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Verslag Openbare Dorpsraadvergadering Scharendijke e.o. 
 

Datum: dinsdag 22 november 2022  
Locatie: Dorpshuis de Putmeet  
Aanvang: 20.00 uur  
 

1. Opening 
Vice voorzitter Siemco Louwerse opent de vergadering. Vanuit het bestuur van de dorpsraad 
zijn Tanny de Rooij, Alexander Jonkers en Martine Vlietland verhinderd. Er zijn ongeveer 25 
belangstellende aanwezig, in het bijzonder wordt wethouder Hanno Canters verwelkomd. 
 

2. Mededelingen 
Er is binnenkort een open dag van de Herenboeren over hun initiatief om op een boerderij in 
de Ravensweg. Herenboeren Enghebaert is een initiatief van een groep inwoners van 
Schouwen-Duiveland die zich sterk wil maken voor gezond eten, van het seizoen en uit de 
directe omgeving. 
 
De intocht van Sinterklaas is een geslaagd evenement geweest. 
 
De Vereniging van eigenaren van Zeeland Village maken zich wat zorgen over de mogelijke 
wijzigingen voor het park als gevolg van een verkoop van het park i.v.m. de fusie tussen 
Roompot en Landal. 
 

3. Vaststellen agenda (gelegenheid inbreng onderwerpen op de agenda) 
Op verzoek vanuit de zaal worden aandacht gevraagd voor: 

- verkeersknelpunten die worden ervaren op de kruising / rotonde Welleweg – 
Elkerzeeseweg; 

- Kuilen in het wegdek van de Ingridstraat / Platteweg; 
- Gevaarlijke opgang Grevelingenstrandje einde Boutlaan; 
- Wens aanleg fietscrossbaantje bijvoorbeeld op parkeerterrein onder aan de dijk eind 

van de Boutlaan. 
 

4. Notulen vorige openbare dorpsraadvergadering d.d. 24 mei 2022 (zie website) 

Notulen worden vastgesteld. Er is nog geen actie ondernomen op het verzoek om een JOP. 

 

5. Mondelinge toelichting lopende en komende activiteiten 

Bruisend Scharendijke organiseert diverse activiteiten in het dorp. Teun Schoemakers geeft 

een toelichting en verwijst naar de dorpskrant. 

 

Peter de Ruiter attendeert op een actie van de ZMF die in december gratis boompjes 

beschikbaar stelt en verwijst ook naar de aanwezigheid van de “ruultuun”. 
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6. Projecten uitvoering dorpsvisie 
Een aantal projecten uit de dorpsvisie wachten nog op uitvoering. We stellen vast dat er al 
veel uit de dorpsvisie is gerealiseerd. Met de aanleg van de trap in de dijk aan het Baken 
wordt in april 2023 begonnen. 
Er komt een parkeerterrein op het gebied van de voormalige gemeentewerf (achter woning 
Verjaal) met een slagboom omdat het terrein alleen toegankelijk wordt voor 
belanghebbenden parkeren. 
De stichting Boei is in stilte nog bezig met het project van de Napoleonschuur. 
De gebiedsontwikkeling van Scharendijke West ligt stil. 
Op het Zwarte Plein komt nog een informatiezuil voor toeristen en inwoners. Dit wordt 
verzorgd door het Eilandmarketing Schouwen-Duiveland. 
 
Astrid Verbeek vraagt aandacht voor het ontbreken van een stoep in de overgang van de 
rotonde Weelweg / Elkerzeeseweg. Het is een gevaarlijke plek om over te steken. Zij vraagt 
het fietspad en  het voetpad door te trekken tot de rotonde.  
Dit punt kan onder de aandacht gebracht worden van de projectleider van de gemeente. In 
zijn algemeenheid kan iedere bewoner knelpunten rechtstreeks bij de gemeente melden. 
 
Peter van Bezooyen vraagt aandacht voor het doortrekken van het trottoir aan de zuidkant 
van de Boutlaan van de supermarkt naar Zeeland Village.  
 
Louis Beeke vindt dat er veel kuilen liggen in de Ingridstraat. Verder vraagt hij aandacht voor 
een betere aanduiding voor fietsers richting de Rampweg. Nu fietsen die vaan over het 
voetpad.  
 
Kees Louwerse attendeert op het parkeren van auto’s in het gebied Dorpsstraat / Dijkstraat. 
Er kan ook een bordje worden gezet met een verwijzing naar het parkeerterrein bij het 
sportveld. 
 
Karin van Sante merkt op dat er al heel snel snelheidscontrole was op het naleven van de 
30-kilometerzone. Teun Schoemakers heeft met een paar mensen zelf metingen verricht om 
aan te tonen hoe vaak en met welke snelheid, de 30-kilometerlimiet wordt overschreven.  
 
Peter van Sante vraagt zich af of de plaatsing van bloembakken op de Elkerseeweg wel zo 
slim is. Teun Schoemakers vult aan dat de bloembakken particulier eigendom zijn, en dat de 
obstakels verantwoordelijkheid zijn van ondernemer en gemeente. 
 
Rico de Jonge zou graag een (bescheiden) fietscrossbaantje willen realiseren in 
Scharendijke. Hij is hierover al in gesprek met de jachthaven om een gedeelte van het 
parkeerterrein aan de Boutlaan te gebruiken. 
 
Louis Beeke constateert dat er nog steeds geen verbetering is gebracht in de oprit naar het 
Grevelingenstrandje aan het eind van de Boutlaan. De kwestie is de dorpsraad bekend en 
daarvoor is aandacht gevraagd van het waterschap en de gemeente. 
 

7. Structuurvisie wonen 
De gemeente heeft een ontwerp structuurvisie wonen opgesteld. Willem Dijkshoorn geeft 
een toelichting op de visie en de reactie die namens de dorpsraad naar de gemeenteraad is 
gestuurd. Laurence Haack die deze vergadering bijwoont, geeft nog een inhoudelijke 
toelichting vanuit haar kennis als gemeenteraadslid. 
 

8. (Regio) school  
Er zijn geen nadere ontwikkelingen bekend over de vorming van een regioschool in de 
Westhoek. Kees Louwerse vraagt aandacht voor het behoud van de school. 



 

 

 
9. Voortgang realisatie beeld Bläsz 

Arno de Jonge vertelt dat het beeldje er komt en naar verwachting op 3 februari 2023 wordt 
onthuld. 
 

10. Rondvraag 
Karin van Sante vindt de web-site van de dorpsraad gedateerd en saai. Suggestie voor een 
verbeterde of nieuwe site wordt meegenomen. 
 
Penningmeester Chris Jordan attenteert iedereen op de mogelijkheid om voor activiteiten die 
de leefbaarheid bevorderen, een financiële bijdragen aan de dorpsraad te vragen.  
 

11. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering en dankt iedereen voor zijn of haar inbreng.  

 


